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БЕЛЕШКА 
са састанка Одбора преговарачких тимова репрезентативних синдиката и пословодства 
„Железнице Србије" ад, одржан дана 26.12.2014. године са почетком у 11,30 часова у 

кабинету помоћника гонералног директора за зависна предузећа, Београд, Немањина 6 

Састанку су присуствовали: 

- Зоран Лукић, 
- Јовица Трајковић, 
- Радмила Микић, 
- Јасмина Радојчић, 
- Светлана Јелић Бурић 
- Драган Ранђеловић, 
- Предраг Спасић, 
• Бранислав Петровић, 
- Небојша Никић, 
- Перица Ђорђевић, 
- Бошко Јаредић, 
- Жарко Димић, 

Тема састанка је усаглашавање Пословника о поступку и начину рада у 
преговорима за закључивање Колективног уговора за „Железнице Србије" ад. 

Представници Одбора за преговоре репрезентативних синдиката „Железнице 
Србије" ад су имали предлог да се члан 4. и чл. 9. радне верзије Пословника измене и то: 

- да у члану 4. Пословника не стоји део где се наводи да ће се члановима Одбора 
за преговоре репрезентативних синдиката донети решење о плаћеном одсуству у 
складу са чланом 212. и 214. Закона о раду, јер сматрају да ће тиме бити 
оштећени у делу зараде. Такође су дали предлог да се дода став где се наводи да 
ће члановима Одбора за преговоре репрезентативних синдиката и члановима 
Одбора за преговоре послодавца за време трајања преговора зарада бити 
увећана за 20%. 

- да се у члану 9. Пословника брише став 2. како је дат у радној верзији и да гласи: 
„уколико се не прецизирају и не усагласе неки чланови Колективног уговора, 
усаглашаваће се на првој наредној седници, а уколико се ни тада не постигне 
сагласност, о њима ће се расправљати и усаглашаваће се након завршетка 
расправе по члановима Колективногуговора који су усаглашени." 

Зоран Лукић је прихватио изнете предлоге синдиката и рекао да ће коначан став о 
томе дати након консултације са осталим члановима Одбора за преговоре послодавца. 

Драган Ранђеловић, је изнео да цени сарадњу присутних чланова Одбора за 
преговоре послодавца, али да сматра крајње некоректним то што се на данашњем 
сасганку нису појавили Радован Глибетић и Весна Радосављевић и да се губи драгоцено 
време. 



Како се до краја састанка нису појавили чланови Одбора за преговоре Радован 
Глибетић и Весна Радоса&љевић због обавеза у Министарству финансија, као ни 
представници Сектора за финансијско рачуноводствене послове који би помогли око 
усаглашавања тачке 4. Пословника, Драган Ранђеловић Је захтевао да се 29.12.2014. 
године до 09,00 часова, Одбору за преговоре репреаентативних синдиката у писаној 
форми достави предлогтачке 4. Пословника. 

Састанак је завршен у 13,30 часова 


